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Motion om bryggplatsavgifter
Bakgrund
Idag debiteras bryggplatsavgift i förhållande till båtens längd multiplicerat med båtens bredd i
kvadrat.

Förslag
Jag föreslår att debiteringen istället ändras till en debitering i förhållande till hur bred
bryggplatsen är vilket motsvarar den andel av bryggan som upptas av aktuell båtplats. Det blir
då en debitering som är direkt proportionell mot den del som klubben hyr ut till
båtplatsinnehavaren och det därmed blir mer förutsägbart vad klubben får in i intäkter från
bryggplatsavgifter. Att ha en debiteringsprincip som motsvarar en direkt andel av klubbens
totala bryggplatsmeter vore lättare och enklare att förstå.
Med dagens system beror klubbens totala intäkter på hur breda platserna är och hur långa
båtarna är. Ju fler och smalare platser – desto mindre intäkter för klubben och omvänt ju färre
och bredare båtar - desto större totala intäkter för klubben. Med föreslagen debiteringsprincip
blir klubbens totala intäkter konstanta oavsett båtplatsernas bredd så länge alla platser hyrs ut.
En variant av debitering där längden på båten räknas in kan eventuellt också övervägas vilket
skulle motsvara vattenytan som varje båtplats tar upp.
Jag föreslår att det genomförs en utredning och tas fram ett eller två förslag till ny
debiteringsprincip inför nästa vårs årsmöte 2020 där ny debiteringsprincip kan presenteras för
beslut.
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